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Protokół Nr XXXVI/2022 

sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

przeprowadzonej w sposób zdalny 

w dniu 28 października 2022 roku 

 

 

1.   OTWARCIE. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski otworzył obrady XXXVI sesji 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego. Powitał Panie i Panów Radnych, Panią Starostę wraz  

członkami Zarządu Powiatu oraz pracownikami Starostwa. Poinformował, że sesja odbywa się 

w sposób zdalny i zgodnie z obowiązującymi przepisami jest transmitowana a jej nagranie 

zostanie umieszczone na stronie Biuletynu Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej 

Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim. Poinformował ponadto, że sesję 

protokołowała będzie Pani Joanna Kleparska.  

 

Przewodniczący rozpoczął obrady XXXVI sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego o godzinie 

1300.  

 

 

2.    STWIERDZENIE PRAWOMOCNOŚCI OBRAD (quorum). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 2 –  stwierdzenie prawomocności obrad informując, że ustawowy skład Rady Powiatu 

wynosi 17 radnych. Według listy obecności radnych zalogowanych na portalu 

POSIEDZENIA.PL, na moment otwarcia sesji uczestniczy w niej 14 radnych. Przewodniczący 

stwierdził więc, że sesja dysponuje wymaganym quorum, co oznacza, że Rada Powiatu może 

obradować i podejmować uchwały, ponieważ jej obrady są prawomocne. 

 

W obradach nie uczestniczyła Radna Pani Magdalena Kiciak-Kucharska. Radny Pan Andrzej 

Łozicki ze względów technicznych uczestniczył w obradach XXXVI sesji tylko za pośrednictwem 

programu MS Teams. Radna Pani Edyta Stefaniak-Mansour dołączy do obrad sesji.  

 

 

3.    PORZĄDEK OBRAD SESJI. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania  

punktu 3 – porządek obrad sesji. Porządek obrad został przesłany Radnym wraz  

z zawiadomieniem o sesji. Przewodniczący spytał czy są wnioski o zmianę porządku obrad 

sesji. Wniosków o zmianę porządku obrad nie było, w związku z powyższym Przewodniczący 

przestąpił do jego realizacji.   

 

 

4.   PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z XXXV SESJI. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 4 – przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Powiatu i powiedział, że  

§ 25 ust. 1 Statutu Powiatu Aleksandrowskiego stanowi, iż radni mogą nie później niż na dwa 

dni przed terminem następnej sesji rady zgłaszać na piśmie poprawki i uzupełnienia do 

protokołu. Poinformował, że protokół z XXXV sesji był dostępny w Biurze Rady Powiatu  
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a także w systemie POSIEDZENIA.PL. Dodał, że nie wpłynęły żadne poprawki ani 

uzupełnienia do protokołu z XXXV sesji. Przewodniczący postawił wniosek o przyjęcie 

protokołu z XXXV sesji oraz o jego przyjęcie bez czytania.  

 

Radna Pani Edyta Stefaniak-Mansour dołączyła do obrad XXXVI sesji.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Ewelina Lewandowska, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, 

Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, 

Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Radny Pan Andrzej Łozicki ze względów technicznych nie oddał głosu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

przyjęła protokół z XXXV sesji jednogłośnie.  

 

 

5.    SPRAWOZDANIE STAROSTY Z DZIAŁALNOŚCI ZARZĄDU POWIATU ZA 

OKRES MIĘDZY XXXV A XXXVI SESJĄ.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 5 – sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między XXXV  

a XXXVI sesją i poprosił Panią Starostę o wystąpienie i przedstawienie sprawozdania.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy  

o samorządzie powiatowym, do wyłącznej właściwości rady powiatu należy rozpatrywanie  

sprawozdań z działalności zarządu powiatu. Dodała, że na podstawie § 17 pkt 3 Statutu Powiatu 

Aleksandrowskiego, porządek obrad rady powiatu zawiera punkt „sprawozdanie 

przewodniczącego zarządu z działalności zarządu w okresie międzysesyjnym”. W związku  

z powyższym, Starosta przedłożyła sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu za okres 

między XXXV a XXXVI sesją Rady Powiatu.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował Pani Staroście  

i poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Andrzeja Łozickiego o wystąpienie  

i przedstawienie wyników kontroli Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Łozicki powiedział, że Komisja dokonała 

kontroli działalności Zarządu Powiatu z okres miedzy XXXV a XXXVI sesją Rady Powiatu  

i nie wnosi uwag. Kontroli dokonano na podstawie protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu 

oraz wyjaśnień Starosty Aleksandrowskiego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie.  

 

Radna Pani Renata Golec powiedziała, że wszyscy Radni składali propozycje zadań do 

projektu budżetu Powiatu na 2023 rok. Dodała, że cieszy Ją umieszczenie w projekcie budżetu 

niektórych propozycji złożonych przez Panią Radną takich jak np. budowa boiska 
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wielofunkcyjnego przy Zespole Szkól Nr 2, remont Sali konferencyjnej nr 121 oraz podwyżki 

dla pracowników Starostwa Powiatowego.  Niemniej, Pani Radna chciałby uzyskać informacje 

na temat strategicznych inwestycji dla Aleksandrowa Kujawskiego takich jak przebudowa ulicy 

Narutowicza wraz z budową skrzyżowania okrężnego oraz remont ulicy Granicznej. Dodała, 

że z podanej informacji wynika, iż będą realizowane tylko te inwestycje drogowe na realizację 

których, pozyskane zostanie dofinansowanie ze źródeł zewnętrznych a także te, na które została 

sporządzona dokumentacja projektowo-kosztorysowa. W związku z powyższym, spytała gdzie 

w tym wszystkim znajduje się ulica Graniczna oraz ulica Narutowicza.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że na poprzedniej sesji Rady 

Powiatu przekazała informację dotyczącą zgłoszenia ulicy Granicznej do konkursu w ramach 

Rządowego Programu Rozwoju Dróg Lokalnych. Droga ta została uklasyfikowana na 

pierwszym miejscu. Z informacji podanej przez Pana Wojewodę rozstrzygniecie konkursu 

nastąpi w miesiącu styczniu bądź w miesiącu lutym przyszłego roku. Poinformowała, że jeśli 

Powiat uzyska dofinansowanie w wysokości 50%, to zadanie to zostanie zrealizowane  w roku 

2023. Natomiast w kwestii ulicy Narutowicza wyjaśniła, że cały czas trwają prace nad 

dokończeniem dokumentacji projektowej. Starosta dodała, że jeśli pojawią się jakikolwiek 

konkursy zewnętrzne w których można będzie pozyskać dofinansowanie, to droga ta będzie do 

nich zgłaszana.  

 

Radna Pani Renata Golec spytała dlaczego tak długo trwa opracowanie projektu przebudowy 

ulicy Narutowicza.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że Wykonawca, który uprzednio 

wygrał przetarg na realizację przedmiotowego zadania, nie wywiązał się z jego realizacji  

w terminie ani też w terminie przedłużonym. Wobec powyższego zaszła konieczność 

wyłonienia nowego wykonawcy. Nowy projektant zobowiązany jest do wykonania zadania do 

końca bieżącego roku. Starosta dodała, że postęp realizacji poszczególnych prac jest 

nadzorowany przez Zastępcę Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych Pana Rafała Sikorskiego, 

który na ostatnim posiedzeniu Zarządu Powiatu poinformował, iż termin wykonania zadania 

nie jest zagrożony.  

 

Radna Pani Renata Golec powiedziała, że systematycznie będzie pytać o realizację 

poważnego zadania. Spytała do jakich konkursów na dofinansowanie przebudowy omawianej 

drogi planuje wystąpić Pani Starosta.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że planuje zgłaszać 

przedmiotową drogę do konkursów, które będą ogłaszane w roku 2023. Na chwilę obecną nie 

są one znane Pani Staroście. Dodała, że obecnie procedowany jest konkurs Rządowego 

Programu Rozwoju Dróg Lokalnych, do którego nie można było zgłosić ulicy Narutowicza ze 

względu na wysokie koszty realizacji inwestycji. Starosta powiedziała, że przedmiotowa droga 

była już zgłaszana w poprzednich rozdaniach „Polskiego Ładu” nie uzyskała uznania Strony 

Rządowej.  

 

Radny Pan Jerzy Draheim poprosił o przybliżenie informacji zawartej w punkcie  

51 przedmiotowego sprawozdania.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska spytała jakich dokładnie informacji oczekuje 

Pan Radny. 
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Radny Pan Jerzy Draheim spytał czy kwota 24 000,00 zł została już zabezpieczona  

w budżecie Powiatu. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że środki te zostały 

zabezpieczone w budżecie Powiatu oraz, że akt notarialny został zawarty w dniu wczorajszym. 

Starosta dodałą, że Pan Ł., któremu Powiat był winien środki finansowe, wygrał przetarg na 

jeden z garaży będących własnością Powiatu. Przedmiotowy garaż został przekazany Panu Ł.  

w rozliczeniu, natomiast pozostała część zasądzonej kwoty zostanie przekazana  

w poniedziałek. 

 

Radna Pani Mariola Banaszkiewicz spytała czy podwyżki wynagrodzeń przewidziane są 

tylko dla pracowników Starostwa czy również dla pracowników jednostek organizacyjnych.   

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że w pierwszej kolejności 

zaspokojony zostanie wzrost najniższej krajowej. W przypadku Powiatu jest to około 45% 

wszystkich zatrudnionych. W dalszej kolejności, w miarę możliwości finansowych zostaną 

wyrównane wynagrodzenia pozostałych pracowników zatrudnionych w Starostwie oraz 

jednostkach organizacyjnych. Starosta dodała, że w miarę posiadanych środków każdego roku 

podnoszone są wynagrodzenia wszystkich pracowników o kwotę zbliżoną do kwoty wzrostu 

płacy minimalnej. 

 

Radna Pani Mariola Banaszkiewicz odniosła się do propozycji zadań do projektu budżetu 

Powiatu na 2023 złożonych przez członków Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury 

Technicznej. Spytała czy w budżecie zabezpieczono środki finansowe na remonty dróg 

powiatowych przebiegających przez Gminę Bądkowo oraz Gminę Zakrzewo.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że na chwilę obecną ZDP 

dysponuje kilkoma projektami remontów dróg oraz przebudów dróg, które zostały wykonane 

w latach poprzednich lecz ze względu na brak środków finansowych nie zostały zrealizowane. 

Starosta dodała, że intencją Zarządu Powiatu jest wykonanie w pierwszej kolejności zadań na 

które została opracowana już dokumentacja bądź które są w trakcie realizacji. W miarę 

możliwości finansowych zabezpieczane będą środki finansowe na wykonanie kolejnych 

projektów. Starosta poinformowała, że w tym momencie nie planuje się wykonania nowych 

projektów.  

 

Radna Pani Mariola Banaszkiewicz spytała czy projekt przebudowy drogi powiatowej 

Konradowo-Siniarzewo będzie realizowany. Z informacji jaką podała Pani Starosta na Komisji 

Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej wynika, że nie będą realizowane duże zadania 

takie jak przebudowy dróg ze względu na zbyt wysokie koszty. Zdaniem Pani Radnej gdyby 

wykonano projekt remontu przedmiotowej drogi, być może szybciej udałoby się go zrealizować 

aniżeli projekt przebudowy. Niemniej, nowe projekty nie będą opracowywane co oznacza, że  

przedmiotowy odcinek drogi nie zostanie naprawiony.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że w pierwszej kolejności 

zabezpieczane będą środki na realizację istniejących już projektów. Poinformowała, że 

zabezpieczone zostały środki na przeprowadzenie remontów innych odcinków drogi 

Konradowo-Siniarzewo. Dodała, że zdaje sobie sprawę, iż Pani Radna nie jest zainteresowana 

tymi odcinkami, niemniej jest to cały czas ta sama droga i cały czas podejmowane są działania 

zmierzające do pozyskania środków na remont wspomnianej drogi.   
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Radna Pani Mariola Banaszkiewicz powiedziała, że interesują Ją wszystkie drogi powiatowe. 

Dodała, że ze względu na koszty przebudowy, naprawa dalszego etapu wspomnianej drogi jest 

zablokowana. Jeśli projekt przebudowy będzie brany pod uwagę to nigdy ten odcinek nie 

zostanie wyremontowany ani przebudowany ponieważ, pieniędzy nie będzie.   

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski nawiązał do punktu 18 ze strony 5 omawianego 

sprawozdania dotyczącego umorzenia długu Panu L. Spytał jakie przesłanki skłoniły Zarząd 

Powiatu do podjęcia uchwały w sprawie umorzenia długu. Dodał, narażanie Powiatu na starty 

finansowe jest bezzasadne a rolą Rady Powiatu jest dbanie o finanse Powiatu. W opinii Pana 

Radnego, należy nadal podejmować czynności zmierzające do odzyskania zasądzonego 

odszkodowania, szczególnie biorąc pod uwagę trudną sytuację finansową Powiatu. Zdaniem 

Pana Radnego, wspomniane pieniądze prędzej czy później zasilą konto Powiatu.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że szkoda wspomniana przez 

Pan Radnego powstała w 2005 roku. 14 lat temu Powiat Aleksandrowski uzyskała prawomocny 

wyrok sądu, który pozwala egzekwować zasadzoną kwotę od Pana L. Starosta dodała, że 

informowała Członków dwóch Komisji Rady Powiatu o tym, iż przedmiotowa należność jest 

nieściągalna. Poinformowała, że pięciokrotnie starano się odzyskać tę należność przez 

komornika, lecz za każdym razem bezskutecznie, gdyż inni wierzyciele Pana L. posiadają 

pierwszeństwo egzekucji.  Ponadto poinformowała, że każde postępowanie komornicze jest 

opłacane z budżetu Powiatu. W związku z powyższym, ponoszenie z tego tytułu kosztów jest 

bezzasadne. Starosta poinformowała ponadto, że Regionalna Izba Obrachunkowa po ostatniej 

przeprowadzonej kontroli nakazała zdjęcie z budżetu przedmiotowej pozycji. Wobec 

powyższego Zarząd Powiatu po długich debatach podjął decyzję o umorzeniu długu Panu L.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos w dyskusji. Wobec  braku chętnych do dalszej dyskusji zamknął dyskusję. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu zapoznała się z przedstawionym przez Starostę 

sprawozdaniem z prac Zarządu Powiatu za okres między XXXV a XXXVI sesją Rady Powiatu.  

 

 

6.    INFORMACJE O ZŁOŻONYCH OŚWIADCZENIACH MAJĄTKOWYCH. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 6 – informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych i powiedział, że realizując 

zapisy art. 25c ust. 12 ustawy o samorządzie powiatowym, podmiot dokonujący analizy 

oświadczeń majątkowych, w terminie do dnia 30 października przedstawia Radzie Powiatu 

informację o analizowanych oświadczeniach. Podmiotami dokonującymi analizy oświadczeń 

są: Przewodniczący Rady Powiatu, Starosta, Wojewoda oraz Naczelnicy Urzędów 

Skarbowych. Dodał, że poprzedniej sesji Rada zapoznała się z informacjami przedstawionymi 

przez Przewodniczącego Rady Powiatu, Starostę Aleksandrowskiego oraz Wojewodę 

Kujawsko-Pomorskiego. Poinformował, że od dnia poprzedniej sesji do dnia dzisiejszego 

wpłynęły informacje z analizy oświadczeń złożone przez Naczelników Urzędów Skarbowych 

w Aleksandrowie Kujawskim, we Włocławku oraz w Toruniu. Informacje zostały Wysokiej 

Radzie przekazane wraz z materiałami sesyjnymi, są także dostępne w portalu POSIEDZENIA. 

Przewodniczący stwierdził więc, że nie ma potrzeby odczytywania ich. Spytał czy ktoś chciałby 

zabrać głos dotyczący przedstawionych informacji. Nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu, wobec 

powyższego Przewodniczący stwierdził, ze zgodnie z obowiązującym i przepisami informacje 

zostały Wysokiej Radzie przedstawione.  
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7.      INFORMACJA O STANIE REALIZACJI ZADAŃ OŚWIATOWYCH ZA ROK 

SZKOLNY 2021/2022. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 7 – informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022  

i powiedział, że na podstawie art. 11 ust. 7 ustawy Prawo oświatowe organ wykonawczy 

jednostki samorządu terytorialnego, w terminie do dnia 31 października, przedstawia organowi 

stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych tej jednostki za poprzedni rok szkolny. Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego  

w dniu 20 października 2022 roku podjął uchwałę w sprawie sporządzenia informacji o stanie 

realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022.  Uchwała ta, zgodnie  

z obowiązującymi przepisami, została przekazana Radzie Powiatu w ustawowym terminie, 

wraz z materiałami sesyjnymi. Przewodniczący spytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tym 

punkcie. Chętnych do zabrania głosu nie było, w związku z powyższym Przewodniczący 

stwierdził, że informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022 

została Radzie Powiatu Aleksandrowskiego, zgodnie z obowiązującymi przepisami, 

przedstawiona.  

 

  

8.    PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA WYNAJEM  

PRZEZ BIURO POWIATOWE AGENCJI RESTRUKTURYZACJI  

I MODERNIZACJI ROLNICTWA LOKALI UŻYTKOWYCH POŁOŻONYCH  

W BUDYNKU INTERNATU ZESPOŁU SZKÓŁ NR 1 CENTRUM 

KSZTAŁCENIA PRAKTYCZNEGO PRZY UL. WYSPIAŃSKIEGO  

4 W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM NA OKRES 3 LAT ORAZ WYRAŻENIA 

ZGODY NA ODSTĄPIENIE OD OBOWIĄZKU PRZETARGOWEGO TRYBU 

ZAWARCIA UMOWY NAJMU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 8 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Biuro Powiatowe 

Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa lokali użytkowych położonych  

w budynku internatu Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego przy  

ul. Wyspiańskiego 4 w Aleksandrowie Kujawskim na okres 3 lat oraz wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu i poprosił Panią 

Starostę o wystąpienie i omówienie projektu uchwały. 

 

Starosta Aleksandrowski Pan Lidia Tokarska powiedziała, że przedmiotowa uchwała 

dotyczy lokali użytkowych zlokalizowanych w budynku internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP 

przy ulicy Wyspiańskiego 4 w Aleksandrowie Kujawskim wynajmowanych przez Biuro 

Powiatowe ARiMR. Aktualnie na podstawie umowy najmu lokalu użytkowego z dnia  

15 stycznia 2020 roku w budynku internatu Zespołu Szkół Nr 1 są lokale  

o powierzchni 349 m2 z przeznaczeniem na prowadzenie działalności przez ARiMR. Obecna 

umowa najmu obowiązuje do dnia 28 lutego 2023 roku. Zgodnie z art. 37 ust 4 ustawy  

o gospodarce nieruchomościami zawarcie umów użytkowania, najmu lub dzierżawy na czas 

oznaczony, dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony następuje w drodze przetargu. Rada 

Powiatu może wyrazić zgodę na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy. W związku z powyższym, aby podpisać umowę z ww. najemcą na wynajem lokali 

użytkowych położonych w internacie Zespołu Szkół Nr 1 konieczna jest zgoda Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. Pani Starosta wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w wersji 

przedstawionej.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski   o wystąpienie i przedstawienie 

opinii Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej poprosił Przewodniczącego 

Komisji Pana Sławomira Michalaka.  

 

Przewodniczący Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pan Sławomir 

Michalak powiedział, że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej 

uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski  o wystąpienie i przedstawienie 

opinii Komisji Finansowo-Budżetowej poprosił Przewodniczącego Komisji Pana Macieja 

Włocha.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wynajem przez Biuro Powiatowe Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa lokali 

użytkowych położonych w budynku internatu Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia 

Praktycznego przy ul. Wyspiańskiego 4 w Aleksandrowie Kujawskim na okres 3 lat oraz 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Ewelina Lewandowska, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, 

Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, 

Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Radny Pan Andrzej Łozicki ze względów technicznych nie oddał głosu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXXV/342/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 28 października 2022 

roku w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Biuro Powiatowe Agencji Restrukturyzacji  

i Modernizacji Rolnictwa lokali użytkowych położonych w budynku internatu Zespołu Szkół  

Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego przy ul. Wyspiańskiego 4 w Aleksandrowie Kujawskim 

na okres 3 lat oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy najmu. 
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9.      PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR XXII/287/2017 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 31 MARCA 2017 R. W SPRAWIE 

OKREŚLENIA PRZYSTANKÓW KOMUNIKACYJNYCH NA TERENIE 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO, USYTUOWANYCH PRZY DROGACH 

POWIATOWYCH ORAZ OKREŚLENIA WARUNKÓW I ZASAD 

KORZYSTANIA Z TYCH PRZYSTANKÓW. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 9 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXII/287/2017 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2017 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Powiatu Aleksandrowskiego, usytuowanych przy drogach 

powiatowych oraz określenia warunków i zasad korzystania z tych przystanków i poprosił 

Panią Starostę o wystąpienie i omówienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pan Lidia Tokarska powiedziała, że do Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim wpłynął wniosek Gminy Aleksandrów Kujawski  

o umieszczenie nowych przystanków komunikacyjnych, w ciągu dróg powiatowych leżących 

na terenie gminy Aleksandrów Kujawski. Zarząd Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim pozytywnie zaopiniował wniosek Gminy Aleksandrów Kujawski. Wobec 

powyższego Starosta wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w wersji przedstawionej.  
 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski   o wystąpienie i przedstawienie 

opinii Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej poprosił Przewodniczącego 

Komisji Pana Sławomira Michalaka.  

 

Przewodniczący Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pan Sławomir 

Michalak powiedział, że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej 

uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

Nr XXII/287/2017 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2017 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Aleksandrowskiego, 

usytuowanych przy drogach powiatowych oraz określenia warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Ewelina Lewandowska, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, 

Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, 

Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Radny Pan Andrzej Łozicki ze względów technicznych nie oddał głosu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXXVI/343/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 28 października 2022 
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roku zmieniająca uchwałę Nr XXII/287/2017 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

31 marca 2017 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego, usytuowanych przy drogach powiatowych oraz określenia warunków  

i zasad korzystania z tych przystanków. 

 

 

10.    PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE LIKWIDACJI ZWIĄZKU POWIATÓW 

WOJEWÓDZTWA KUJAWSKO-POMORSKIEGO. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 10 – podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Związku Powiatów Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego i poprosił Panią Starostę o wystąpienie i omówienie projektu uchwały. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że na podstawie art. 67b ust.  

1 ustawy o samorządzie powiatowym związek podlega likwidacji na zasadach i w trybie 

określonym w statucie. Zgodnie z § 37 Statutu Związku Powiatów Województwa Kujawsko-

Pomorskiego, rozwiązanie i likwidacja Związku następuje w drodze uchwały Zgromadzenia na 

wniosek co najmniej 1/3 statutowej liczby członków Zarządu. W związku ze zrealizowaniem 

wszystkich celów Związku Powiatów Województwa Kujawsko-Pomorskiego określonych  

w § 7 Statutu, postanawia się wystąpić do Zgromadzenia Związku o likwidację i rozwiązanie 

Związku. Starosta powiedziała, że w związku z powyższym podjęcie uchwały jest konieczne  

i w pełni uzasadnione.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski   o wystąpienie i przedstawienie 

opinii Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej poprosił Przewodniczącego 

Komisji Pana Sławomira Michalaka.  

 

Przewodniczący Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pan Sławomir 

Michalak powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie likwidacji Związku 

Powiatów Województwa Kujawsko-Pomorskiego. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Ewelina 

Lewandowska, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta 

Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: Konstanty Grzegórski. 

 

Radny Pan Andrzej Łozicki ze względów technicznych nie oddał głosu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę. 

 

Uchwała Nr XXXVI/344/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 28 października 2022 

roku w sprawie likwidacji Związku Powiatów Województwa Kujawsko-Pomorskiego. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził przerwę w obradach. 

 

Przerwa od godziny 13:41 do godziny 13:46. 

 

 

11.  PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR XXVIII/287/2021 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 13 GRUDNIA 2021 R. W SPRAWIE 

UCHWALENIA BUDŻETU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO NA ROK 2022. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wznowił obrady i przystąpił do 

procedowania punktu 11 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/287/2021 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2022 i poprosił Panią Starostę o wystąpienie i omówienie projektu 

uchwały. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że po stronie dochodowej 

ogółem zwiększenie o kwotę 6.473.921,65 zł w tym: zwiększenie o kwotę 164.673,00 zł na 

podstawie zawartej umowy o powierzenie grantu w ramach projektu „Cyfrowy Powiat”; 

zwiększenie o kwotę 81.280,00 zł z przeznaczeniem na bieżącą działalność Komendy 

Powiatowej PSP; zwiększenie o kwotę 6.076.607,20 zł - powyższa kwota stanowi dodatkowe 

dochody dla Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2022 z tytułu udziału we wpływach z podatku 

dochodowego od osób fizycznych; zwiększenie o kwotę 9.398,00 zł z przeznaczaniem na 

realizację dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem  

i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy; zwiększenie o kwotę 

60.947,00 zł z przeznaczeniem na opłacenie składek na ubezpieczenie zdrowotne za osoby 

uprawnione nie objęte obowiązkiem ubezpieczenia zdrowotnego; zwiększenie o kwotę 

87.515,00 zł z przeznaczeniem na bieżącą działalności domów pomocy społecznej; 

zwiększenie o kwotę 7.161,00 zł z przeznaczeniem na finansowanie ośrodków wsparcia dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi; zwiększenie o kwotę 24.010,94 zł w związku otrzymaniem 

grantu w ramach projektu „Dostępny samorząd - granty”. Po stronie wydatkowej ogółem 

zwiększenie o kwotę 2.853.454,64 zł. Na podstawie przyznanych grantów wprowadzono nowe 

zadania inwestycyjne takie jak: zakup sprzętu komputerowego oraz systemów  

i oprogramowania w ramach projektu „Cyfrowy Powiat” - Program Operacyjny Polska 

Cyfrowa na lata 2014-2020 – wartość zadania 129.600,00 zł; wykonanie: diagnozy 

cyberbezpieczeństwa systemów informatycznych, serwisu internetowego, systemu rezerwacji, 

płatności przez internet oraz opracowanie oprogramowania e-formularze w ramach projektu 

„Cyfrowy Powiat” wartość zadania 35.073,00 zł oraz projekt „Dostępny samorząd - granty” na 

realizację zadania w roku 2022 przeznacza się kwotę w wysokości 24.010,94 zł a w roku 2023 

kwotę 61.423,85 zł. W związku z otrzymaniem dodatkowych dochodów na rok 2022 z tytułu 

udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych w wysokości 6.076.607,20 

zł, w związku z rosnącą inflacją, cenami towarów i usług zabezpieczono środki w planach 

finansowych jednostek organizacyjnych poprzez dokonanie następujących zmian w wydatkach 

bieżących łącznie zwiększenie o kwotę 743.340,00 zł, z tego: dotacja dla Liceum 

Ogólnokształcące Towarzystwa Salezjańskiego w Aleksandrowie Kujawskim zgodnie  

z ustawowym przeliczeniem w kwocie 39.000,00 zł; kwota 250.000,00 zł z przeznaczeniem na 

zakup oleju opałowego, materiałów oraz środków czystości dla Domu Pomocy Społecznej  

w Zakrzewie; kwota 346.340,00 zł z przeznaczeniem na zakup węgla, materiałów biurowych, 

wyposażenia klas, środków czystości oraz naprawę monitoringu dla Zespołu Szkół Nr 1 CKP 

w Aleksandrowie Kujawskim; kwota 8.000,00 zł z przeznaczeniem na wykonanie ekspertyzy 
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ppoż. w Szkole Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim; kwota 100.000,00 

zł z przeznaczeniem na remonty bieżące dróg powiatowych dla Zarządu Dróg Powiatowych z/s 

w Odolionie. Wydatki majątkowe przedstawiają się w następujący sposób: zwiększenie o kwotę 

1.546.000,00 zł, z tego o kwotę 140.000,00 zł z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne - 

opracowanie dokumentacji projektowej na wykonanie instalacji fotowoltaicznych  dla 

jednostek organizacyjnych Powiatu Aleksandrowskiego; kwota 50.000,00 zł z przeznaczeniem 

na zadanie inwestycyjne - poprawa warunków sanitarnych w łazienkach szkolnych Liceum 

Ogólnokształcącym w Ciechocinku; kwota 66.000,00 zł z przeznaczeniem na zadanie 

inwestycyjne - montaż pompy ciepła dla potrzeb Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim; kwota 390.000,00 zł z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne - zakup remontera 

drogowego "Patcher" na potrzeby Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim; 

kwota 550.000,00 zł z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne - wykonanie kotłowni gazowo-

olejowej w Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim; kwota 350.000,00 zł  

z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne - montaż instalacji fotowoltaicznej na budynku 

Powiatowego Szpitala Spółka z .o.o.  w Aleksandrowie Kujawskim. Z powyższej kwoty 

pokryty zostanie również planowany deficyt budżetu w wysokości 978.306,81 zł. Po dokonaniu 

zmian w budżecie wydatki Powiatu wyniosą kwotę 87.812.010,71 zł. Pani Starosta wniosła do 

Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w wersji przedstawionej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski  o wystąpienie i przedstawienie 

opinii Komisji Finansowo-Budżetowej poprosił Przewodniczącego Komisji Pana Macieja 

Włocha.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie.  

 

Radny Pan Lotfi Mansour spytał jaka kwota została przeznaczona na inwestycje w Szkole 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim w roku 2022 oraz czy przewiduje 

się zabezpieczenie środków finansowych na potrzeby Szkoły w roku 2023. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że na wnioski Dyrektora Szkoły 

zabezpieczone zostały w tym roku środki finansowe na dostosowanie Szkoły, remonty bieżące 

oraz wyposażenie w łącznej kwocie 70.000,00 zł. Dodała, że jedynym niezrealizowanym do tej 

pory wnioskiem jest wniosek o zabezpieczenie kwoty 8.000,00 zł na wykonanie ekspertyzy 

przeciwpożarowej, która pozwoli dostosować budynek do wymogów przeciwpożarowych. 

Starosta powiedziała, że środki na inwestycje zgłaszane na kolejny rok będą w miarę 

możliwości  zabezpieczane w budżecie. Poinformowała, że do chwili obecnej nie wpłynęły 

żadne nowe wnioski. Dodała, że w roku 2023 planuje się wykonanie instalacji fotowoltaicznej 

na budynku Jednostki.  

 

Radny Pan Lotfi Mansour powiedział, że ma nadzieję, iż w przyszłorocznym budżecie 

znajdzie się Szkoła Podstawowa Specjalna, szczególnie biorąc pod uwagę nieprawidłowości 

wykazane podczas kontroli. Spytał czy trwają jakikolwiek rozmowy dotyczące zamiany 

budynku Szkoły na inny budynek. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że kilka tygodni temu pojawiła 

się koncepcja przeniesienia Szkoły na teren Sanatorium Markiewicz w Ciechocinku. 
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Sanatorium dysponuje bazą dydaktyczną oraz wolnymi salami do rehabilitacji a także basenem 

rehabilitacyjnym. Poinformowała, że Pan Wicestarosta kilkukrotnie podejmował rozmowy  

z Prezesem Przedsiębiorstwa Uzdrowisko Ciechocinek w których uczestniczyła również 

Dyrektor Szkoły Podstawowej Specjalnej. W wyniku przeprowadzonej wizji lokalnej okazało 

się, że liczba pomieszczeń jaką dysponuje Sanatorium Markiewicz jest niewystarczająca oraz, 

że nie ma możliwości dostosowania pomieszczeń do potrzeb Szkoły. Poinformowała, że trwa 

oszacowywanie kosztów najmu oraz mediów. Po oszacowaniu kosztów podjęta zostanie 

ostateczna decyzja w przedmiotowym zakresie. Dodała, że większości uczniów Szkoły to 

mieszkańcy Aleksandrowa Kujawskiego, wobec powyższego należy zwrócić uwagę na 

potencjalne problemy i koszty dowozu tych uczniów do Ciechocinka. Pani Starosta 

poinformowała, że na terenie miasta Aleksandrów Kujawski nie są prowadzone żadne rozmowy 

na temat przeniesienia Szkoły do innego budynku. Wszelkie inwestycje na terenie Szkoły 

prowadzone są w celu udoskonalenia budynku i dostosowania go do potrzeb uczniów. Starosta 

powiedziała, że budynek został już dostosowany do wymogów przeciwpożarowych. Ponadto, 

należy zauważyć, iż budynek Szkoły jako jedyny spośród wszystkich branych pod uwagę 

posiada windę dla osób niepełnosprawnych. Zdaniem Pani Starosty, najrozsądniejszym 

rozwiązaniem jest dostosowanie budynku do obowiązujących norm. 

 

Radna Pani Agata Ceglewska powiedziała, że informacja na temat prowadzonych rozmów  

w sprawie przeniesienia Szkoły Specjalnej do Ciechocinka jest dla Niej zaskoczeniem. Dodała, 

że w związku z powyższymi planami, inwestowanie w poprawę infrastruktury obecnego 

budynku Szkoły jest niezasadne. Zdaniem Pani Radnej należy zastanowić się które rozwiązanie 

jest najkorzystniejsze. Dodała, że sytuacja ta jest dla Niej niejasna. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że propozycja zamiany budynku 

Szkoły na budynek Sanatorium Markiewicz była zaproszeniem do współpracy złożonym przez 

Prezesa Przedsiębiorstwa Uzdrowisko Ciechocinek. Spotkanie miało na celu określenie czy 

przedmiotowy budynek mógłby ewentualnie w przyszłości zostać przystosowany do potrzeb 

dzieci niepełnosprawnych. Starosta dodała, że ostateczną decyzję w kwestii zamiany budynków 

podejmie Rada Powiatu.  

 

Radna Pani Agata Ceglewska powiedziała, że wszystkim zależy na tym, by dzieci 

uczęszczające do Szkoły Specjalnej miały jak najlepsze warunki. do nauki. Poprosiła, by 

wszelkie informacje w tej sprawie były na bieżąco przekazywane Radnym.   

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że przychyla się do słów Radnej Pani Agaty 

Ceglewskiej. Poprosił o jak najszybsze zweryfikowanie możliwości zamiany i usunięcie 

ewentualnych przeszkód. Dodał, że zamiana budynków jest optymalnym rozwiązaniem  

z uwagi na lepszą bazę techniczną jaką dysponuje Miasto Ciechocinek. Zdaniem Pana Radnego 

zagospodarowanie budynku w którym obecnie mieści się Szkoła nie będzie problemem. 

Niemniej, Pan Radny uważa, że niewskazane jest przerwanie zaplanowanych inwestycji, 

ponieważ nie jest wiadome czy ewentualna zamiana dojdzie do skutku. 

 

Radny Pan Lotfi Mansour powiedział, że nie wie czy Radny pan Grzegórski posiada 

jakiekolwiek informacje na temat omawianego budynku. Dodał, że jakiś czas temu zgłosił 

pomysł przeniesienia Szkoły Specjalnej do budynku po Gimnazjum „Lotników”  

w Aleksandrowie Kujawskim. W opinii Pana Radnego należy ponownie ten pomysł rozważyć. 

Priorytetem jest zapewnienie bezpieczeństwa zarówno uczniom jak i nauczycielom. 

Przypomniał posiedzenie Komisji Polityki Społecznej w Szkole Specjalnej im. Ks. prof. Józefa 

Tischnera w Toruniu celem zapoznania się z warunkami lokalowymi i zagospodarowaniem 
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terenu wokół Szkoły. Stwierdził, że trudno jest porównywać te dwie szkoły, gdyż Powiatu nie 

stać na tak imponujące inwestycje. Niemniej, Szkoła powinna spełniać minimalne wymogi. 

Dodał, że niedopuszczalne jest, by dzieci niepełnosprawne w celu skorzystania z toalety 

zmuszone były do zejścia piętro niżej, ponieważ Szkoła dysponuje tylko jedną toaletą.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że należy określić kierunek działania i go 

realizować. Uważa ponadto, że wszystkie uchybienia należy na bieżąco usuwać zgodnie z tym 

co zostało zaplonowane. Niemniej, jeżeli ma dojść do jakiejkolwiek zamiany, to decyzję w tej 

sprawie należy podjąć jak najszybciej, by nie inwestować środków finansowych na darmo.  

 

Radna Pani Agata Ceglewska poprosiła o umożliwienie Członkom Komisji Polityki 

Społecznej zapoznania się z warunkami lokalowymi Sanatorium Markiewicz. W opinii Pani 

Radnej przystosowanie Sanatorium Markiewicz do pełnienia funkcji szkoły specjalnej 

wymagało będzie zainwestowania bardzo dużych nakładów finansowych. Radna Pani Agata 

Ceglewska złożyła wniosek formalny o umożliwienie Komisji Polityki Społecznej zapoznanie 

się z warunkami lokalowymi Sanatorium Markiewicz w Ciechocinku. Ponadto, zdaniem Pani 

Radnej należy ponownie rozważyć możliwość zamiany budynku Szkoły na budynek dawnego 

Gimnazjum „Lotników” w Aleksandrowie Kujawskim.  

 

Radny Pan Andrzej Łozicki powiedział, że należy skupić się na tym obiekcie, który jest 

obecnie w użytku i doprowadzić go do takiego stanu, by spełniał choć minimalne warunki, 

które ułatwią dzieciom niepełnosprawnym funkcjonowanie w Szkole. Dodał, że wyjazd do 

Torunia był w Jego opinii wycieczką edukacyjną. Każdy zdaje sobie sprawę jak wyglądają inne 

szkoły. Niemniej Pan Radny nie chciałby żeby ktokolwiek zarzucał Radzie bezczynność i brak 

empatii.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos w tym punkcie. Wobec wyczerpania tematu i braku chętnych do dalszej dyskusji 

zamknął dyskusję. Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę Nr XXVIII/287/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2022. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Ewelina Lewandowska, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, 

Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, 

Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Radny Pan Andrzej Łozicki ze względów technicznych nie oddał głosu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXXVI/345/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 28 października 2022 

roku zmieniająca uchwałę Nr XXVIII/287/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2022. 
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12.  PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR XXVIII/288/2021 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 13 GRUDNIA 2021 R.  

W SPRAWIE UCHWALENIA WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO NA LATA 2022-2030.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 12 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/288/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022-2030 i poprosił Panią Starostę  

o wystąpienie i omówienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że w  związku  

z przedstawieniem projektu uchwały zmieniającej budżet Powiatu Aleksandrowskiego, 

koniecznym jest dokonanie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2022-2030, dostosowując ją do wielkości wynikających  

z dokonanych zmian w budżecie. Pani Starosta wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały 

w wersji przedstawionej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski  o wystąpienie i przedstawienie 

opinii Komisji Finansowo-Budżetowej poprosił Przewodniczącego Komisji Pana Macieja 

Włocha. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

Nr XXVIII/288/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022-2030. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Ewelina Lewandowska, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, 

Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, 

Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

Radny Pan Andrzej Łozicki ze względów technicznych nie oddał głosu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXXVI/346/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 28 października  2022 

roku zmieniająca uchwałę Nr XXVIII/288/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2022-2030. 
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13. OŚWIADCZENIA I INFORMACJE. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 13 – oświadczenia i informacje i spytał kto chciałby zabrać głos w tym  punkcie i złożyć 

oświadczenie czy też informację. 

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski w związku z uchwaleniem ustawy o zakupie 

preferencyjnym paliwa stałego dla gospodarstw domowych spytał które samorządy z terenu 

Powiatu Aleksandrowskiego zawarły bądź zamierzają zawrzeć umowy na sprzedaż paliwa 

stałego w ramach zakupu preferencyjnego. Pan Radny poprosił o udzielenie informacji, które 

jednostki gospodarcze prowadziły będą sprzedaż węgla oraz o podanie numerów telefonów 

tych jednostek.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że ani to 

informacja ani oświadczenie, niemniej sprawa ważna. Spytał czy Pani Starosta wyraża wolę 

odniesienia się do wypowiedzi Pana Radnego.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że wszystkie gminy realizujące 

przedmiotowy program informują o tym mieszkańców, poprzez zamieszczanie informacji na 

stronach internetowych, tablicach ogłoszeń itp. Dodała, że wszelkich informacji można uzyskać 

na terenie gminy, na której jest się zameldowanym.  

 

Radna Pani Ewelina Lewandowska podziękowała za poparcie Jej wniosku dotyczącego 

zabezpieczenia środków finansowych na zakup remontera drogowego na potrzeby Zarządu 

Dróg Powiatowych.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że rozumie troskę Pani Radnej i dodał, że 

zabezpieczenie środków finansowych na ten celo był już obiecane na posiedzeniach Komisji 

Rady. Pan Radny jest przekonany, że przy sprzyjających warunkach atmosferycznych będzie 

go można użyć jeszcze w tym roku.    

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że te wszystkie 

głosy powinny zostać wypowiedziane podczas dyskusji przy uchwale budżetowej. Spytał czy 

ktoś jeszcze chciałby złożyć oświadczenie lub informację. Nikt więcej nie zgłosił chęci złożenia 

oświadczenia lub informacji. Wobec powyższego, Przewodniczący przeszedł do procedowania 

kolejnego punktu.  

 

 

14.  ZAMKNIĘCIE OBRAD XXXVI SESJI RADY POWIATU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował za udział  

w obradach XXXVI sesji i wobec wyczerpania porządku obrad zamknął XXXVI sesję Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Zamknięcie obrad XXXVI sesji nastąpiło o godzinie 1422. 

 

 

ZAŁĄCZNIKI: 

 

1. Zawiadomienie o zwołaniu XXXVI sesji Rady Powiatu z dnia 21 października 2022 
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roku. 

2. Email z dnia 21 października 2022 roku w sprawie przekazania Zawiadomienia  

o zwołaniu XXXVI  sesji Rady Powiatu skierowany do Radnych Powiatu 

Aleksandrowskiego.  

3. Email z dnia 21 października 2022 roku w sprawie zwołania XXXVI sesji Rady 

Powiatu skierowany do kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, służb, 

inspekcji i straży.  

4. Email z dnia 21 października 2022 roku w sprawie zamieszczenia w siedzibie 

urzędu miasta/gminy na terenie Powiatu Aleksandrowskiego Zawiadomienia 

Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie zwołania  

XXXVI sesji Rady Powiatu.  

5. Wniosek Zarządu Powiatu o wprowadzenie do porządku obrad XXXVI sesji Rady 

Powiatu następujących projektów uchwał: projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

wyrażenia zgody na wynajem przez Biuro Powiatowe Agencji Restrukturyzacji  

i Modernizacji Rolnictwa lokali użytkowych położonych w budynku internatu 

Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego przy ul. Wyspiańskiego  

4 w Aleksandrowie Kujawskim na okres 3 lat oraz wyrażenia zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu; projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr XXII/287/2017 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

31 marca 2017 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego, usytuowanych przy drogach wojewódzkich oraz 

określenia warunków i zasad korzystania z tych przystanków; projekt uchwały  

w sprawie likwidacji Związku Powiatów Województwa Kujawsko-Pomorskiego; 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/287/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2022; projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

Nr XXVIII/288/2021  Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2022-2030. 

6. Potwierdzenie odbioru materiałów na XXXVI sesję Rady Powiatu. 

7. Lista obecności Radnych na XXXVI sesji Rady Powiatu.  

8. Sprawozdanie Starosty Aleksandrowskiego z działalności Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego za okres między XXXV a XXXVI sesją Rady Powiatu. 

9. Uzupełnienie do sprawozdania Zarządu Powiatu z działalności za okres między 

XXXV a XXXVI sesja Rady Powiatu.  

10. Informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego w Aleksandrowie o wynikach analizy 

oświadczeń o stanie majątkowym.  

11. Informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego we Włocławku o wynikach analizy 

oświadczeń o stanie majątkowym. 

12. Informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego w Toruniu o wynikach analizowanych 

oświadczeń o stanie majątkowym.  

13. Uchwała Nr 454/2022 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 20 października 

2022 r. w sprawie sporządzenia informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za 

rok szkolny 2021/2022. 

14. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

wynajem przez Biuro Powiatowe Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa lokali użytkowych położonych w budynku internatu Zespołu Szkół Nr  

1 Centrum Kształcenia Praktycznego przy ul. Wyspiańskiego 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim na okres 3 lat oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 
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15. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

wyrażenia zgody na wynajem przez Biuro Powiatowe Agencji Restrukturyzacji  

i Modernizacji Rolnictwa lokali użytkowych położonych w budynku internatu 

Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego przy ul. Wyspiańskiego  

4 w Aleksandrowie Kujawskim na okres 3 lat oraz wyrażenia zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

16. Uchwała Nr XXXVI/342/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

28 października 2022 roku w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Biuro 

Powiatowe Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa lokali użytkowych 

położonych w budynku internatu Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia 

Praktycznego przy ul. Wyspiańskiego 4 w Aleksandrowie Kujawskim na okres 3 lat 

oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy najmu. 

17. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr XXII/287/2017 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2017 r.  

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego, usytuowanych przy drogach powiatowych oraz określenia 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków 

18. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

zmieniającej uchwałę Nr XXII/287/2017 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

31 marca 2017 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego, usytuowanych przy drogach powiatowych oraz 

określenia warunków i zasad korzystania z tych przystanków.  

19. Uchwała Nr XXXVI/343/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

28 października 2022 roku zmieniającej uchwałę Nr XXII/287/2017 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2017 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Powiatu Aleksandrowskiego, usytuowanych przy 

drogach powiatowych oraz określenia warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków. 

20. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie likwidacji Związku 

Powiatów Województwa Kujawsko-Pomorskiego. 

21. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

likwidacji Związku Powiatów Województwa Kujawsko-Pomorskiego. 

22. Uchwała Nr XXXVI/344/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

28 października 2022r. w sprawie likwidacji Związku Powiatów Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego. 

23. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr XXVIII/287/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2022.  

24. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/287/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2022.  

25. Uchwała Nr XXXVI/345/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

28 października 2022 roku zmieniająca uchwałę Nr XXVIII/287/2021 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2022.  

26. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr XXVIII/288/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
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Aleksandrowskiego na lata 2022-2030. 

27. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/288/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022-2030. 

28. Uchwała Nr XXXVI/346/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

28 października 2022r. zmieniająca uchwałę Nr XXVIII/288/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022-2030. 

 

 

 

 

Protokolant: 

Joanna Kleparska ........................................... 

 

Protokół XXXVI sesji sporządzająca podpisała dnia 7 listopada 2022 roku. 

 

 

 

 

 

       ZATWIERDZAM 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

      Arkadiusz Świątkowski 

 


